
مهاجم ملی پوش کشورمان به صورت رسمی با باشگاه 
هال سیتی انگلیس قرارداد 6 ماه قرضی امضا کرد تا در نیم فصل 

دوم در لیگ دسته اول انگلیس به میدان برود. 
 انتقال 

هفته گذشته در روز پایانی بازار نقل وانتقالات زمستانی، 
اللهیار صیادمنش بازیکن ایرانی فنرباغچه با قراردادی قرضی 
و تا پایان فصل راهی تیم هال سیتی انگلیس شد. این سومین 
انتقال قرضی صیادمنش در دوران ورزشی او محسوب می شود. 
این بازیکن در سال 2019 از استقلال راهی فنرباغچه شد و از 
آنجا نیز به تیم استانبول اسپور قرض داده شد. این بازیکن سپس 
راهی لیگ اوکراین و تیم زوریا لوهانسک شد و عملکرد بسیار 
خوبی در آن تیم داشت. این بازیکن حالا باید به فوتبالش در تیم 

هال سیتی ادامه دهد. 
 صحبت های صیادمنش

صیادمنش در مصاحبه با دوربین باشگاه هال سیتی، گفت: 
خیلی خوشحالم که در این باشگاه بزرگ حضور دارم. من این 
باشگاه را از زمان کودکی دنبال می کردم. این باعث افتخارم 
است که در این باشگاه بزرگ حضور پیدا کردم و اینجا در این 
استادیوم هستم. خیلی خوشحالم برای این باشگاه بزرگ آماده 
بازی هستم. وی درباره اینکه چگونه هال سیتی را انتخاب 
کرد، افزود: من برخی از پیشنهادهای دیگر را داشتم اما فکر 

کردم که هال سیتی برای آینده ام بهترین انتخاب است. در 
این تیم می توانم در پست خودم بهترین باشم در نتیجه آن 
را انتخاب کردم. مهاجم ملی پوش کشورمان درباره برخورد 
هم تیمی هایش اظهارکرد: استقبال خیلی خوبی از من شد، 
خوشحالم که به اینجا آمدم. صیادمنش درباره حضورش در 
ورزشگاه در بازی با سوانسی، گفت: تیمی خیلی خوب بازی 
کرد. این اولین بازی بود که من از نزدیک بازی هال سیتی را 
دیدم. وقتی در ورزشگاه بودم انرژی خیلی مثبت و زیادی از 
هواداران گرفتم. جو ورزشگاه خیلی عالی بود. هواداران تیم 
عالی هستند. مهاجم ایرانی درباره انرژی جادویی هواداران هال 

سیتی، اظهارکرد: واقعا هیجان انگیر و جادویی بود. این اولین 
پیام برای من در ورزشگاه هال سیتی بود. جو استادیوم عالی بود 
و حس خوبی گرفتم. وظیفه ما به عنوان بازیکن از همه اول باید 
موفقیت تیم باشد. همه تمام تلاش خود را می کنیم تا تیم موفق 
شود و بعداز آن به چیزهای دیگر و موفقیت های فردی فکر 
می کنیم. ستاره سابق استقلال ادامه داد: فصل گذشته برای 
من در لیگ برتر اوکراین عالی بود. در 22 بازی 9 گل برای زوریا 
در لیگ به ثمر رساندم. همچنین در رقابت های کنفرانس اروپا 
نیز گلزنی کردم. همچنین در سوپر لیگ هم گلزنی کردم. فکر 
می کنم 4 پاس گل نیز دادم. تلاش می کنم تا این روند خوب 
خود را در هال سیتی هم ادامه دهم. مهاجم ملی پوش ایرانی 
به عنوان جوان ترین بازیکن تیم ملی ایران که موفق به گلزنی 
برای تیم ملی کشور شده، ابرازداشت: من خیلی خوشحالم 
واقعا لحظه ای فوق العاده بود. همیشه آرزو داشتم برای تیم ملی 
کشورش بازی کنم. صیادمنش درباره احساسش از حضور در 
انگلیس، گفت: همیشه فوتبال انگلیس را دنبال می کردم. واقعا 
لیگ های سطح بالایی دارد و همیشه آرزو داشتم در لیگ های 
فوتبال این کشور بازی کنم. مهاجم ایرانی در پیامش به هواداران 
هال سیتی، تصریح کرد: آنها پیام های محبت آمیز زیادی به من 
دادند. دوست دارم خیلی زود در این استادیوم و در این فضای 

فوق العاده در کنار آنها حضور پیدا کنم. 

اللهیار صیادمنش؛ مهاجم ملی پوش: 

»هال سیتی« برای آینده ام بهترین انتخاب است
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دیدگــــــاه
انتقادات از تیم ملی منصفانه نیست

تیم ملی فوتبال ایران با برد مقابل عراق و امارات، صعود خود 
را به جام جهانی 2022 قطر قطعی کرد. به تمام مردم ایران 
و عاشقان تیم ملی تبریک می گویم. همچنین از بازیکنان، 
کادرفنی، مجموعه فدراسیون فوتبال و تمام کسانی که در راه 
این صعود زودهنگام و شادی مردم ایران تلاش کردند تشکر 
می کنم. عراق با وجود حواشی زیاد و تغییراتی که در این مدت 
داشت و همانند سال های گذشته نبود، اما با تمام مشکلاتش 
همواره رقیبی مهم و باانگیزه مقابل ما بوده و فوتبالی فیزیکی 
و محکم در برابر ما به نمایش گذاشته است، در برابر امارات 
هم با وجود 10 نفره شدن عملکرد بسیار خوبی داشتیم. 
به طورکلی ما بدون هیچ باختی به جام جهانی صعود کردیم و 
این باعث می شود تمام دنیا روی ما حساب ویژه ای بازکنند. 
ما نباید از برنامه ریزی و تدارک مناسب برای تیم ملی غافل 
شویم، باید در این مدت باقی مانده تا جام جهانی با تیم هایی 
از سراسر دنیا خصوصا قاره های اروپا، آمریکای جنوبی و 
آفریقا دیدار تدارکاتی داشته باشیم و ملی پوشان را آماده تر 
کنیم. از همین حالا باید به فکر رایزنی ها و نامه نگاری های 
متداول برای هماهنگی بازی های تدارکاتی خوب باشیم و 
با مذاکرات قوی این فضا را برای تیم ملی ایجاد کنیم. شعار 
فیفا این است که »سیاست از فوتبال جداست« و ما هم نباید 
وارد چالش های سیاسی شویم. »اسکو« تیم ملی را در شرایط 
بسیار پرحاشیه پس از »ویلموتس« تحویل گرفت و با مدیریت 
صحیح و اصولی خود به این تیم وحدت و انسجام بخشید. 
برای مثال او در قضیه طارمی برخوردی مناسب و اصولی 
انجام داد و هرگاه لازم بوده از بازیکنان خود حمایت کرده و 
به موقع با آنها برخورد هم داشته است. به نظرات کارشناسان 
احترام می گذارم، اما این به معنای تایید سخنان آنها نیست. 
شاید گروه ما نسبتا آسان بود، اما عراق همان تیمی است که 
همواره گریبانگیر ما شده و در جام ملت های آسیا 201۵ ما را 
حذف کرده است. صعود به جام جهانی با چنین شرایطی نشان 
از قدرت ماست و انتقاداتی که به تیم ملی می شود منصفانه 
نیست. »اسکو« زحمات زیادی برای فوتبال ما کشیده و نباید 
کاری کنیم خاطرات بدی از کشور ما داشته باشد و وقتی اسم 
ایران آمد از آن به نیکی یاد کند. برخی از سخنان و رفتار ها 
شایسته فرهنگ کشور ما نیست و باید به نحوی با این مربی 
رفتار شود که خاطرات خوب و شیرین در ذهنش حک شود. 
در حال حاضر هدایت تیم ملی در جام جهانی حق طبیعی 
»اسکو«ست، اما در سوی دیگر قضیه هم فوتبال دوستان 
علاقه دارند تا شخصی روی نیمکت تیم ملی بنشیند که 
صاحب سبک و نام آشنا باشد و باعث ترس رقبا و نگاه ویژه ی 
همه به ایران باشد. در جام جهانی 201۸ دیدیم بازیکنان 
تیم ملی پرتغال برای رخصت گرفتن و ادای احترام به سمت 
»کی روش« آمدند و جایگاه و اعتبار سرمربی تیم ملی باعث 

تقویت روحیه بازیکنان ما شد. 

تسنیم: رئیس باشگاه الکرخ عراق به پیشنهاد رسمی 
باشگاه سپاهان برای جذب حسن عبدالکریم واکنش نشان 
داد. شرار حیدر رئیس باشگاه الکرخ عراق در این مورد 
به»شفق نیوز« عراق گفت: ما به حسن عبدالکریم علاقه مندیم، 
زیرا او بازیکن جوان تیم الکرخ است. او در تیم ملی فوتبال 
عراق و لیگ برتر این کشور نیز بازیکن برجسته ای بود. ما نظر 
عبدالکریم را درباره پیشنهاد سپاهان جویا شدیم و با او صحبت 
کردیم. رئیس باشگاه الکرخ عراق افزود: خواسته و اولویت 
عبدالکریم بازی در لیگ یکی از کشورهای حاشیه خلیج فارس 
است. اگر او پیشنهادی از این کشورها دریافت نکند با پیشنهاد 
سپاهان موافقت خواهد کرد. باشگاه نیز به سمتی حرکت 
می کند که شایسته بازیکن تیم ملی فوتبال عراق باشد و حقوق 

او و ما تامین شود. 

فوتبــالداخلــی

رئال مادرید با قبول شکست یک بر صفر خارج از خانه برابر 
اتلتیک بیلبائو در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی اسپانیا 
از صعود به مرحله نیمه نهایی باز ماند و حذف شد. کارلو 
آنچلوتی سرمربی رئال در این بازی از سه بازیکن )کاسمیرو، 
رودریگو و وینیسیوس( استفاده کرد که به تازگی اردوی 
تیم ملی برزیل را ترک کرده بودند و آمادگی جسمانی لازم 
را برای حضور در ترکیب اصلی کهکشانی ها نداشتند. این در 
حالی بود که بازیکنانی سرحال تر مانند ادن هازارد، گرت بیل 
و لوکایوویچ روی نیمکت نشسته بودند. همین موضوع سبب 
شد که شائبه تنبیه شدن برخی از بازیکنان توسط کارلتو 
شکل بگیرد. آنچلوتی پس از حذف شاگردانش از جام حذفی 
اسپانیا درباره قرارندادن یک مهاجم نوک در ترکیب اصلی 
تیم و حتی واردکردن یک مهاجم به جای دو بازیکن تعویضی 
تیمش گفت: کروس به دلیل خستگی تعویض شد، مانند 
وینیسیوس. من داشتم به رفتن بازی به وقت های اضافه فکر 
می کردم )رئال مادرید در دقیقه ۸9 گل خورد( و دیگر وقتی 
نمانده بود. مجازات بعضی از بازیکنان؟ حرفی ندارم. در تیم 
من هیچ بازیکنی مجازات نشده است. سبایوس، وایخو و.... هم 
بازی نکردند. آنها با دیگر بازیکنانی که بازی نکردند در یک 
سطح هستند. بیاید منصفانه قضاوت کنیم. سرمربی ایتالیایی 
کهکشانی ها ادامه داد: ما مهاجمی در سطح کیفی بنزما نداریم. 

است. سعی کردیــم برنامه بازی مان هم تغییر نکـــرده 
بازیسازی را از خط دفاعی 

آغاز کنیم، اما فشــار 
بیلبائو تا دقیقه 70 آنقدر 
سنگیــن بود که ما عملا 
نتوانستیم کـــاری انجام 
دهیم. فکر می کنم که اگر 
بازی به وقت های اضافه 

می رفت، شانـــس ما 
برای کسب پیـروزی 
بیشتر بود، امــا آنها 
در آخرین دقیقه گل 

زدند. 
 

بیــنالمــلل

ستارهمدانی
 کارشناس فوتبال 

آرمان ملی: در چارچوب رقابت های هفته شانزدهم 
لیگ برتر فوتبال، تیم های هوادار و استقلال به مصاف یکدیگر 
رفتند که این دیدار در نهایت با پیروزی 2 بر یک استقلال به 

پایان رسید. 
 گزارش بازی

پس از وقفه دو هفته ای لیگ برتر، در دیداری معوقه از هفته 
شانزدهم لیگ برتر تیم استقلال در ورزشگاه انقلاب کرج به 
مهمانی تیم هوادار  رفت. این دیدار از سوی استقلال خیلی 
خوب آغاز شد و در همان 10 دقیقه ابتدایی از روی نقطه پنالتی 

به گل رسید تا این فرصت برای شاگردان مجیدی مهیا شود که 
با این گل زودهنگام نبض بازی را در دست بگیرند. با این حال 
اما این هوادار بود که هرچه از زمان بازی می گذشت بر بازی 
بیشتر مسلط می شد و بالاخره در اواخر نیمه نخست توانست گل 
خورده را جبران کند. در نیمه دوم این تیم هوادار بود که در ادامه 
روند خوبش در انتهای نیمه نخست، بازی را در دست گرفته بود 
و به نظر آنها بودند که بیشتر از حریف دنبال گل بودند. با این 
وجود اما استقلال بود که برخلاف روند بازی روی یک ضربه 
کرنر به گل رسید تا در روزی که چندان برای کسب ۳ امتیاز 

موقعیت گل ایجاد نکرد، ۳ امتیاز شیرین بازی را کسب کند.
 وضعیت داوری 

نوذر رودنیل درباره قضاوت سیدعلی اصغر مومنی در دیدار 
تیم های هوادار و استقلال اظهارداشت: نمی دانم کمیته 
داوران چه نظری درباره این داور دارد. در دقایق پایانی بازی 
نمی فهمیدم داور چه می کند و به نظرم در دیدارهای سخت 
قدرت تصمیم گیری خوبی ندارد. مومنی به این سو و آن سو 
می دوید و کارت زرد دوم را پس از مشورت با کمک داور بازی 
به یزدانی داد. یک داور باید خیلی قاطع باشد. وی تصریح کرد: 
تصمیم داور برای اعلام پنالتی به سود استقلال درست بود، 
اما اخطار به مدافع هوادار اشتباه محض بود. بازیکن استقلال 
داشت به سمت راست خودش می رفت و به سمت دروازه حریف 

حرکت نمی کرد. 

برد ناپلئونی »استقلال«

آرمان ملی: در حالی که تیم ملی کشتی 
قرار بود به آمریکا سفـــر کند، به دلیل عدم 
صدور روادید برای رئیس فدراسیون کشتی، 
این دیدار لغو شد از طـــرف دیگر »محمدی« 
ســرمربی سابق تیم ملـــی کشتی آزاد، از 
رفتارهای غیرمدیریتی »دبیر« پرده برداشت! 

 ماجرای گرین  کارت »دبیر«! 
علیرضا دبیر؛ رئیس فدراسیون کشتی که 
گفته می شد گرین کارت آمـــریکا دارد اواخر 
دیماه در نشست خبری اعــلام کرد: یکسری 
آدم ها دروغ هایی را نوشتند مثلا گفتند 
گرین کارت دارم. آقایان! ما در المپیک سیدنی 
مانند بسیاری از ورزشکاران گرین کارت 
گرفتیم شاید درس بخوانیم. خیلی ها در دهه 
70 و ۸0 گرین کارت گرفتند. من هیچوقت 
هم دنبال نکردم و چند سال پیش هم انصراف 
دادم. کسی که گرین کارت دارد آیا به سفارت 
آمریکا می رود تا ویزا بگیرد؟ گرین کارت با 
تابعیت که قسم می خورند خیلی فرق دارد. من 
7 سال پیش آن را پس دادم اما دوستان دروغ 
گفتند و نوشتند. سفارت آمریکا هم ایمیل زد 
به فدراسیون که چرا آقای دبیر گرین کارتت 
را پس دادی؟ توضیح بده. همانجا هم از من 
سوال کردند چرا گرین کارت را باطل کردی که 
گفتم از کشورتان خوشم نیامد. از ایرانی های 
آنجا بپرسید آیا آنجا را دوست دارند یا نه. یا 
می گویند من آنجا چه چیزهایی دارم. الان 
می گویم هرچه دارم برای آنها. خیالتان جمع، 
من هیچ چیز در آنجا ندارم. به سفارت آمریکا 
در دوبی و هم فدراسیون آنها نامه محکمی 
نوشتم. یکی از همراهان ما را ۵ ساعت به 
یک اتاق امن بردند و به دستگاه های امنیتی 
گزارش دادم. اگر مسابقه دوستانه است این 
چه دوستانه برخوردکردن است. اگر به یک 
نفر از کشتی گیران یا همراهان ویزا ندهند به 

آمریکا نمی رویم. 
 عدم صدور ویزا برای »دبیر« 

دیدار دوستانه تیم های ملـــی کشتی آزاد 
ایران و آمریکا بنا بر دعوت رسمی آمریکا، 
قرار است 2۳ بهمن در تگزاس برگزار شود. 
ملی پوشان کشتی ایران به همراه دیگر نفرات 

اعزامی به این کشور چندی پیش برای دریافت 
روادید به سفارت آمریکا در دوبی رفتند. پس 
از بحث و حواشی متعدد پیرامون این دیدار 
و بحث صدور روادید برای رئیس فدراسیون 
کشتی، آمریکا، ویزای ملی پوشان و نفرات 
اعزامی ایران به این کشور را برای همه به 
غیر از 4 نفر صادر کرد. به رغم دعوت رسمی 
کشتی  فدراسیون  رئیس  از  آمریکایی ها 
ایران برای حضور در این کشور، آمریکا برای 
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی و دو 
ملی پوش و یک مربی، ویزای سفر به این 
کشور را صادر نکرد و باید دید در فرصت 
کم باقیمانده تا اعزام، ویزای این 4 نفر صادر 
می شود یا خیر. به دنبال این اتفاق نیز علیرضا 
دبیر به فدراسیون کشتی آمریکا اعلام کرد، در 
صورتی که حتی ویزای یک نفر نیز صادر نشود، 
سفر تیم ملی کشتی ایران به آمریکا و دیدار 

دوستانه انجام نخواهد شد. 
 درخواست تجدیدنظر 

علیرضا دبیر رئیس فدراسیـــون کشتی 
ایران، طی نامه ای به رئیس فدراسیـــون 
کشتی آمریکا، عدم امکان حضور ایران برای 
انجام مسابقه دوستانه ورزشی تیم به تیم با 
تیم کشتی آزاد این کشور را اعلام کرد. در 
حالی که USA Wrestling به عنوان نهاد 
ملی کشتی در ایالات متحده هیچگونه دخالتی 

در تصمیم گیری های مربوط به صدور روادید 
ندارد، اما به طور منظم و مستقیم با فدراسیون 
کشتی ایران در مورد اقدامات لازم در مورد 
فرآیند صدور ویزا ایالات متحده در ارتباط 
بوده است. فدراسیون کشتی آمریکا رسما از 
فدراسیون کشتی ایران درخواست کرده که 
در تصمیم خود تجدیدنظر کند و هیاتی را 
که تایید شده برای ورود به این رقابت ها به 
آمریکا اعزام کند. ایالات متحده آمریکا و ایران 
هم چنان می توانند میزبان یک دیدار دوگانه 
بسیار جذاب باشند که به نفع هر دو تیم ملی 
خواهد بود و برای طرفداران کشتی در سراسر 
جهان نمایشی هیجان انگیز از این ورزش را 
فراهم می کند. در بیانیه فدراسیون کشتی 
آمریکا آمده است: فدراسیون کشتی آمریکا از 
اینکه ایران تصمیم گرفته در مسابقه بالپارک 
مقابل تیم ما شرکت نکند، بسیار ناامید است. 
همانند 16 بار قبلی که ایران از سال 199۵ 
در ایالات متحده به رقابت پرداخته است، این 
رویداد نیز برای حسن نیت از طریق ورزش و 
به عنوان فرصتی برای ورزشکاران دو کشور 
برای رقابت در بالاترین سطح بوده است. ایران 
تمام ویزاهای خود را دریافت کرد و می توانست 
یک تیم خوب را برای کشتی با ورزشکاران ما 
به میدان بفرستد، اما این تصمیم آنها بود که 
شرکت نکنند. ما از آنها خواسته ایم در این باره 

تجدیدنظر کنند. 
 مصمم بر تصمیم 

مسئولان فدراسیون کشتی قصد تجدیدنظر 
در لغو اعزام ملی پوشان کشتی به آمریکا را 
ندارند و کشتی گیران نیز با تصمیم کادرفنی 
اردو را ترک کرده اند. از سوی دیگر با توجه به 
درخواست آمریکایی ها برای وزن کشی یک 
روز قبل از آغاز مسابقات که برخلاف رویه 
اتحادیه جهانی کشتی است، فدراسیون کشتی 
مخالفت خود را با این موضوع اعلام کرده بود. 
همچنین با توجه به فاصله ساعت ایران و آمریکا 
و براساس درخواست کادرفنی که پیش از 
تصمیم بر لغو اعزام انجام شده بود، ملی پوشان 
قرار بود 4 روز زودتر راهی آمریکا شوند اما این 
موضوع نیز با توجه به کمبود وقت و اینکه 
نماینده ای برای دریافت روادید به امارات نرفته 

است، در حال حاضر امکان پذیر نیست. 
 انتقاد محمدی 

سرمـربی پیشین تیم ملی کشتـــی آزاد 
کشورمان گفت: شاگـــردش در بازی های 
المپیک 2020 توکیو نمی دانست به حرف او 
کنار تشک گوش کند و یا رئیس فدراسیون که 
در جایگاه تماشاگران حضور داشت. غلامرضا 
محمدی که بعداز المپیک 2020 توکیو و 
جدایی از تیم ملی کشتی آزاد سکوت کرده بود، 
با حضور در برنامه »ورزش ومردم« در خصوص 
رقابت های المپیک افزود: کشتی گیر در المپیک 
نمی دانست به حرف من کنار تشک گوش کند 
یا رئیس فدراسیون که در جایگاه تماشاگران 
حضور داشت! دبیر می خواست کمک کند، 
ولی این راه، راه درستی نیست و اگر قرار است 
صحبتی باشد، این کار باید از طریق سرمربی 
و کادرفنی انجام شود که  شأن و چارچوب 
کار حفظ شود. من تجربه 1۸ سال مربیگری 
دارم، در حالی که دبیر تجربه مربیگری ندارد 
و در کار سیاسی بوده است و تجربه مدیریتی 
دارد. من از 200۳ مربیگری می کنم. این نوع 
رفتار شکاف می اندازد و عدم اعتماد و اطمینان 
بین کشتی گیر و کادرفنی ایجاد می کند. دبیر 
قهرمان المپیک و جهان است و قطعا به این 

شکل بهتر می تواند کمک کند. 

تیم ملی فوتبال کشورمان مقابل امارات به 
برتری یک بر صفر رسید و به صدرنشینی خود 
ادامه داد. نیما نکیسا در خصوص این دیدار و 

تیم ملی فوتبال ایران صحبت کرد. 
 تیم ملی موفق شد امارات را شکست 

دهد!
 در 20 دقیقه ابتدایی مسابقه امارات بازی 
بهتری کرد و صاحب فرصت های خوبی شد. 
در شرایطی که می توانستیم کنترل بازی را در 
اختیار بگیریم و با استفاده از فضاهای پشت 
حریف به گل برسیم رو به بازی تدافعی آوردیم. 
با گذشت زمان تیم بهتری شدیم و پیش از 
اتمام نیمه نخست به گل رسیدیم. متاسفانه 
سعید عزت اللهی بی دلیل کارت گرفت و دیدار 
صدرنشینی با کره جنوبی را در هفته نهم 
انتخابی جام جهانی از دست داد. برتری مقابل 
عراق و امارات جای تبریک دارد اما باید باتجربه 
بیشتر و حرفه ای تر عمل کنیم تا در مصاف با 

حریفان نتیجه بهتری کسب کنیم. 
 راهکــــارهای صعود »اسکو« و 

بازیکنانش به دوردوم  جهانی چیست؟
اردوهای آمـــاده سازی هرچه قدر هم 
باکیفیت بالایی برگزار شوند بدون برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی سخت و دشوار امکان 
موفقیت نخواهیم داشت. نباید از باخت 
بترسیم و نگران باشیم تیم ملی با »اسکو« 
مغلوب شده است. در جدال با تیم های ملی 
بزرگ دنیا به احتمال فراوان بازنده می شویم 
اما در پس واگــذاری نتایج است که نقایص 
تیم ملی در نقــاط مختلف زمین مشخص 
می شود. شکســت پل پیروزی است و اگر 
بازی های تدارکاتی مفیدی برگزار کنیم و 
درصدد رفــع آسیـــب های خود باشیم 
بدون تردید از گروه خود به دوردوم جهانی 
صعود خواهیم کرد. رمز موفقیت شناسایی 
نقاط ضعف و ترمیم آنها بوده و نگرانی در مورد 
افت رنکینگ تیم ملی در جهان و آسیا مانع 

تقابل با تیم های قدرتمند می شود. 
 وضعیت تیم ملی در کارهای تهاجمی 

چگونه است؟
 ذات فوتبالی بازیکنان به دو بخش جمع گرا 
و تک محور تقسیم می شود. شخصیت حقیقی 
بخش عمده ای از فوتبالیست ها خودمحور است 
و چنین اشخاصی اگر مدیر شوند تصمیمات 
انفرادی می گیرند و در بیشتر موارد متضرر 
می شوند. در دنیای تشریک مساعی باید 
جمعی نتیجه گرفت و تیم ملی هم نیازی به 
بازیکن خودمحور ندارد. در دیدار با امارات علی 
قلی زاده به این شکل عمل کرد و شاید دلیل 
آن، آسودگی از صعود به دور نهایی جام جهانی 
و همچنین برتری یک بر صفر تیم بود ولی او و 
بازیکنانی از این دست باید نگرش خود را تغییر 
دهند تا تیم ملی بتواند در جام جهانی قطر 

بهترین نتایج خود را کسب کند. 

گفـــتوگـــو

 تلاش برای رفع تعلیق جودو  
در دیدار با »باخ« 

 فارس: سیدرضا صالحی امیری در مورد 
سفرش به پکن و حضور در رقابت های المپیک 
زمستانی اظهارداشت: برای ورزش کشور 
بسیار مهم است که در مسائل بین المللی 
روابط خوبی داشته باشد. یکی از مسائل مهم 
برای ما کاهش تهدیدات و تولید فرصت  است؛ 
ضمن اینکه باید در روابط دیپلماتیک ورزشی 
و کسب کرسی هم عملکرد خوبی داشته 
باشیم. با دعوت »توماس.باخ« من و سجادی 
راهی پکن شدیم. رئیس کمیته ملی المپیک 
عنوان کرد: باید حمایت های بین المللی را 
افزایش دهیم تا اگر مزاحمتی برای ایران قرار 
است باشد، این موانع را بردارند. نکته دیگر رفع 
تعلیق جودوست؛ اصل تعلیق ظالمانه است و 
ما هم تلاش می کنیم این مسیر را هموار کنیم. 
صالحی امیری در خصوص تعویق انتخابات 
کمیته ملی المپیک، خاطرنشان کرد: آنچه 
برای ما اهمیت دارد اینکه هر چه سریع تر 
ثبات مدیریتی شکل بگیرد چون سال بعد ۳ 

رویداد مهم را پیش رو داریم. 

خارجازمستطیلسبز

نیما نکیسا: 
 نباید از باخت 

 تیم ملی 
بترسیم

خـــبر
فراخوان »یونایتد« برای 

تعویض پیراهن »گرین وود«
باشگاه منچستریونایتد که در پی اتهامات 
وارده به »میسون.گرین وود« مهاجم انگلیسی 
خود در زمینه تجاوز و تهدید به قتل یک زن 
انگلیسی 1۸ ساله، فروش پیراهن با نام این 
بازیکن و اقلام مربوط به او را در فروشگاه ها 
و سایت فروش اینترنتی خود متوقف کرده 
بود، فراخوانی جدید به هوادارانش داد. 
»یونایتد« اعلام کرده آن دسته از هواداران 
این تیم که پیراهن »گرین وود« را پیش از این 
خریداری کرده اند، می توانند آن را با مراجعه 
به فروشگاه های این باشگاه با پیراهنی که نام 
بازیکنی دیگر پشت آن درج شده، تعویض 
کنند. اکثر هم تیمی های گرین وود از جمله 
»کریس.رونالدو«، دیویددخه آ، پل.پوگبا، 
ادینسون.کاوانی و.. پس از بازداشت شدن 
این بازیکن، او را در شبکه های مجازی آنفالو 
کرده اند. شرکت نایکی هم همکاری اش با این 

بازیکن را به حالت تعلیق درآورده است. 

ماجراهای »گرین کارت«، عدم صدور ویزا و المپیک 2020

وزن كشی ايران و آمريكا روی تشك سياست
در فدراسیون »دبیر« چه خبر است؟!

      اخراج 
تیم ملی فوتبال مصر با پیروزی برابر کامرون موفق شد 
به فینال جام ملت های آفریقا صعود کند. کارلوس کی روش 
سرمربی مصر پس از اعتراضات فراوان در دقیقه ۹0 این 

بازی با دریافت کارت زرد دوم از کنار زمین اخراج شد. 

      پيراهن 
پیراهن شماره ۹ بایرن لورکوزن به سردار آزمون رسید. 
این پیراهن پیش تر در اختیار آندره.شورله مهاجم معروف 
آلمانی قرار داشت و پیش از آن هم در فصل 7 – 2006 

دیمیتربرباتف مهاجم بلغارستانی بود. 

            انتقال به فولاد 
محمدرضا خلعتبری که در سال ۹۹ برای سومین مقطع 
به سپاهان پیوسته بود پس از 2۳ بازی و حضور روی 
نیمکت در اغلب بازی ها تصمیم گرفت پیراهن تیم فولاد 

را به تن کند تا در آسیا شانسی برای بازی داشته باشد. 
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